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Kanalvalg 2007 

På den ordinære generalforsamling 2006 omtalte formanden i sin beretning 
at det var bestyrelsens intention at afholde kanalvalg når den planlagte 
opgradering af anlægget var afsluttet. 
 
Det er forsat bestyrelsens indtryk at der er behov for et kanalvalg, hvorfor 
bestyrelsen foreslår kanalvalg afholdt i maj måned 2007. 
 
Da antallet af mulige programmer på anlægget er blevet kraftigt forøget (og 
dermed det mulige antal betalingsprogrammer), foreslår bestyrelsen at 
generalforsamlingen fastlægger en økonomisk ramme ifm. vedtagelsen af 
budgettet. 
 
Stemmetallet for betalingsprogrammer afgør herefter hvilke 
betalingsprogrammer der i den kommende tid skal indgå i anlægget. 
 
Såfremt der herudover viser sig interesse for andre ikke-betalingskanaler, vil 
disse blive føjet til anlægget. 
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